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Received: Thur 2/4/2021 10:45:49 AM

Sequence netwerk 04022021 breed.pptx

Hoi,
1k heb [EXE nog even gesproken.
Hij stelde voor nog toe te voegen of we bestaande netwerken kunnen gebruiken (dat doen we natuurlijk ook maar

heb ik toegevoegd). Hij noemde ook dat eisen moeten komen om mee te doen, eisen aan kwaliteit. Dat komt bij de

vragen wel naar voren.

Verder was hij het eens dat we de publieke zaak goed voor ogen moeten houden. Zijn indruk is dat iedereen mee

wil doen en de vergoeding niet heel hoog hoeft te zijn.
Verder nog een puntje over snelheid en iets over communicatie.

dAEEERN, ms belangrijk om te benadrukken dat we als netwerk niet zelf de onrust moeten creéren.

Verder nog een 1° slide toegevoegd ter introductie van het onderwerp. Strekking: iedereen heeft t erover en vindt

er wat van. (zelfs binnen de groep genodigden...). Wij luisteren naar ECDC en naar [EESen EES

Groet, [EPS
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Subject: sequence strategie in denemarken

Hoi,

lk denk dat we moeten bespreken:

Is dit een strategie voor NL? zoja, dan moeten we dit gaan meenemen.

Kunnen we uit de LCT/dienst testen een uitvraag doen naar de range van CT values in NL en een schatting maken van welk %

liberhaupt alleen maar in aanmerking komt voor sequencen? lk had het er gisteren metfE&BEover: zij schatten dat (optimistische

schatting) slechts 50% van de casus in NI Uberhaupt in beeld is via testen. Als daar dan nog eens 17% maar geschikt zou zijn voor

whole genome sequencing dan betekent dit ook dat de inzet van sequencing voor snelle, acute bestrijding zoals FEE

aanhangt met de huidige benadering niet mogelijk is (wel de bestrijding op basis van modellen wat we nu doen).

Ook in deze bespreking blijkt dat er hoge urgentie is in de activiteiten van landen. Men gaat heel snel. (Dus laten we inderdaad ook

tempo er in houden met het landelijke plan en indien nodig zelfs twee keer in de week met de nieuwe stuurgroep voor inrichting

landelijk systeem vergaderen. )

Zullen we bovenstaande in de kerngroep bespreken?
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